

## GEBT 2014 - 亚洲建筑电工电气、楼宇自动化及智能家居市场的主要平台 Asia's premier platform for the electrical engineering, building and home automation market

### 星级展商巡礼

广东福田电器有限公司  
展位号: 9.1D02



广东福田电器有限公司是一家集研发、生产和销售建筑电气产品的国家高新技术企业, 现拥有各类专业员工 1300 余名, 优秀工程师 20 余人, 厂房占地面积 50 多亩, 总资产过亿元。福田公司已通过 ISO9001: 2008 国际质量体系认证及 CCC、CE、CB 等专业产品认证, 拥有国家专利 60 多项。凭借优良的品质与良好的信誉, 福田产品远销全球 30 多个国家和地区, 并荣膺“广东省名牌产品”称号。2009 年, 福田隆重推出自主研发的革新性新品“点开关”, 创造了电工行业新的蓝海, 引领开关迈入点时代。

**主要产品:** “FUTINA 福田”牌开关插座、节能灯、吸顶灯、支架、换气扇、排插等

### Prestigious Exhibitor Preview

Guangdong Futina Electrical Co., Ltd  
Booth no: 9.1D02



Guangdong Futina Electrical Co Ltd is a high-tech enterprise providing research, producing and sales. As having grown into a big company, Futina with more than 1300 employees and 20 excellent designers covers an area of 50,000 m<sup>2</sup>.

Awarded ISO9001: 2008 international quality system certificate and CCC, CE, CB certificates, Futina also owns 60 national patents currently. With guaranteed quality and good reputation, the sales area spread over 30 countries and obtained “Guangdong Famous Product” title. In 2009, Futina proudly promoted their innovative new product “point switch” by independent research, created the new blue ocean in electrical area, led to a point century of switch.

**Main products:** “Futina” switch and socket, energy-saving lamp, sucked-ceiling lamp, bracket, extractor fan, power strip, etc.

#### Contact details:

Add: Jiyue Industrial Zone, Leliu Port, Leliu Town, Shunde District, Foshan City, China  
Tel : 86-757-25560928 / 25561972  
Fax: 86-757-25560138  
Email: market@futina.com  
Web: www.futina.com